
is een ingrijpend voorstel wat ik nu
doe. Daarin heeft u volledig gelijk.
Misschien is het beter als ik het

AO met de minister afwacht en zo
nodig tot actie overga.

De voorzitter: Dat lijkt mij beter,
maar dat neemt niet weg dat er nog
een eerste vraag van u ligt over een
VAO over de Maasvlakte.
Ik ben voluit bereid dit op de

agenda te zetten. Ik kan u echter
geen enkele garantie geven wanneer
wij dat debat kunnen organiseren.
Volgende week hebben wij drie
begrotingen te doen, plus een paar
andere punten. Volgende week zit
dus tjokvol. Dan zou het de laatste
week moeten en die heeft de
kenmerken van elke laatste week. Wij
zetten het op de agenda, maar ik kan
u niet garanderen dat het nog kan
worden geëffectueerd.

Mevrouw Vos (GroenLinks): Maar
het gebeurt wel voor het kerstreces?
Dat lijkt mij wel nodig.

De voorzitter: Ik kan alleen maar
toezeggen dat ik mijn best daarvoor
zal doen. Ik kan het echt niet
garanderen.

De heer Blaauw (VVD): Voorzitter!
Als het verslag van het algemeen
overleg over de tweede Maasvlakte
pas na het reces wordt behandeld,
wordt de hele procedure weken
uitgesteld. Want het is in feite het
startsignaal voor het beginnen met
de PKB. En dan werken wij dus mee
aan stroperigheid en vertraging in de
besluitvorming. Ik doe dan ook een
dringend beroep op u, voorzitter, om
de behandeling van het verslag nog
ergens in te plannen, desnoods in de
laatste week, op een laat uur.

De voorzitter: Ik herhaal dat ik
daartoe mijn uiterste best zal doen.
Het woord is aan de heer H. Vos.

De heer Vos (PvdA): Voorzitter! Uw
problemen zullen groter worden
naarmate de kerst dichterbij komt:
namens de vaste commissie voor
Economische Zaken verzoek ik u om
het verslag van het algemeen
overleg over onder andere het
rapport van de commissie-Langman
over het noorden des lands nog voor
de kerst op de agenda van de Kamer
te plaatsen.

De voorzitter: Ik kan herhalen wat ik
eerder heb gezegd naar aanleiding

van het verzoek van uw naamgenote:
wij doen wat wij kunnen. Als er
geselecteerd moet worden, zal dat
gebeuren naar de mate van urgentie.
Maar wij doen ons best.

Aan de orde zijn de stemmingen
over twee moties, ingediend in het
debat over de toetreding van
Griekenland tot het Verdrag van
Schengen, te weten:
- de motie-Van den Doel/Verhagen
over een adequate buitengrens-
controle door Griekenland (19326, nr.
184);
- de motie-Dittrich over de inwerking-
stelling van de uitvoerings-
overeenkomst Schengen met
betrekking tot Griekenland (19326, nr.
185).

(Zie vergadering van heden.)

In stemming komt de motie-Van den
Doel/Verhagen (19326, nr. 184).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, de PvdA, D66, het GPV, de
SGP, de RPF, het CDA, de VVD, het
AOV en het lid Hendriks voor deze
motie hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
aangenomen.

In stemming komt de motie-Dittrich
(19326, nr. 185).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de PvdA, D66, de VVD en het lid
Hendriks voor deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ertegen, zodat zij is
aangenomen.

De vergadering wordt enkele
ogenblikken geschorst.

Aan de orde is de voortzetting van
de behandeling van:
- het wetsvoorstel Vaststelling

van de begroting van de
uitgaven en de ontvangsten van
het Ministerie van Sociale Zaken
en Werkgelegenheid (XV) voor
het jaar 1998 (25600-XV);
- de Sociale Nota 1998

(25602),

en van:
- de motie-Rosenmöller over
periodieke verhogingen, zonder dat
daarbij rekening wordt gehouden

met de grens van maximaal 120%
WML (25344, nr. 1);
- de motie-Bakker c.s. over de
overheid als werkgever en de
arbeidsvoorziening (25369, nr. 17).

De (algemene) beraadslaging wordt
hervat.

©

Minister Melkert: Voorzitter! Ik heb
al het een en ander gezegd – wat mij
betreft is dat ook afgerond – over de
generieke inkomensontwikkeling, na
te hebben geconstateerd dat het
sociaal minimum drie achtereenvol-
gende jaren is verhoogd. Vervolgens
vergt het maatvoering om de
mensen die je wilt bereiken,
daadwerkelijk te bereiken. Tegelijker-
tijd moet je de juiste koers houden
waar het gaat om het dilemma
tussen werk en inkomen. Uit de
diverse onderzoeken, recent en uit
een wat verder verleden, komen
steeds bepaalde groepen naar voren
als de groepen die het meest
kwetsbaar zijn wat betreft hun
inkomenspositie. Dat zijn alleen-
staande ouders met kinderen in de
bijstand. Deze groep, voor wie het
niet zo eenvoudig is om de weg naar
werk te vinden of te organiseren,
springt er steeds weer uit als een
groep die wel wat ondersteuning kan
gebruiken. Het gaat ook om
alleenstaande ouderen. Zij zijn in het
bijzonder verstoken van andere
bronnen van inkomen als ze geen
redelijk aanvullend pensioen hebben
opgebouwd. Dat zijn er heel veel,
vaak ook heel veel vrouwen. Voorts
gaat het om gezinnen met kinderen,
uiteraard met lage inkomens. Zij
hebben wat betreft hun bestedings-
patroon echt moeite om rond te
komen. De heer Rosenmöller heeft
gevraagd of de bijdrage van 250 mln.
aan de bijzondere bijstand geen
erkenning is van het feit dat het
sociaal minimum te laag is. Je kunt
dit niet zeggen als je het sociaal
minimum van een jaar neemt. Het
kabinet heeft wel erkend dat, als je
een aantal jaren achtereen op zo’n
sociaal minimum zit – sommige
uitgaven manifesteren zich niet elk
jaar, maar na verloop van tijd komen
ze terug – er sprake is van de
noodzaak tot verdere ondersteuning.
Daarbij is het van belang om die
groepen te bereiken die weinig
uitzicht hebben om uit dat sociaal
minimum te komen. Je zit dan dicht
bij de drie groepen die ik noemde.

Voorzitter
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